
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-255 

Delnice, 14. studenoga 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 255. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. studenoga 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Mirna Janeš, 

voditeljica Programa pomoć u kući starijim osobama i osobni asistent, Alen Udovič, direktor GSC 

Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Davorka Grgurić, Zvezdana Jerković, Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Dražen Rački, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Petar Hrg. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Privode se kraju aktivnosti na izradi Proračuna i projekcija koje se sutra šalju vijećnicima. 

- Pripreme za zadnji, tehnički rebalans. 

- Aktivnosti na 3 projekta. Od INTEREG-a se odustalo zbog nemogućnosti prikupljanja 

dokumentacije, nastavljaju se radovi na prijavi Lovačke ulice, Knjižnice i dječjeg parka. 

- Obračun i isplata neoporezivog dijela, ovrhe za potraživanja od nezakonite izgradnje, 

komunalnog doprinosa i ostalih prihoda. 

 

IVA ŽAGAR 

- Danas se potpisuju ugovori za najam drvenih kućica na trgu („Tvitić“ i „Pahulja“).  

- Postavljanje drvenih kućica i priprema adventskog sela, slaganje bine, postavljanje ograde. 

- Registracija kamiona. 

- Dovršetak izrade računa za javne površine. 

- Invito Mare – pokušaj komunikacije radi ispostave ispravne fakture, te kontakt s Poreznom 

upravom. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrada i dostava zahtjeva za isplatu sredstava prema Gradu Delnice i drugim goranskim 

općinama u kojima se pružaju usluge. 

- Izrada faktura za korisnike koji sami plaćaju usluge. 

- Pružanje svih usluga pomoći i asistencije u nastavi. 

- Sastanak s djelatnicima. 

- Prošlog tjedna održan je sastanak na kojem su djelatnici izrazili želju pristupiti Udruzi kao 

aktivni i redoviti članovi te je potrebno sazvati Skupštinu Udruge na tu temu. 

- Odabir gerontodomaćice za područje Ravne Gore. 



DRAŽEN RAČKI 

- U subotu intervencija na početnom požaru u Lovačkoj kući na Polanama. 

- Obavljen je tehnički pregled kombi vozila, ovaj tjedan priprema se za tehnički pregled vozilo 

Suzuky. 

- Rješavanje problema s korpom na kojoj otpada donja nožica na stabilizatorima. 

- Čišćenje hidranata. 

- Teorija i vježba: tema ovog tjedna su izolacioni aparati. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Prvi snijeg GSC je dočekao spreman, otvorene su pokretne trake na Platku, očišćeno je 

parkiralište, te je ovog vikenda tamo boravio velik broj Riječana, žitelja PGŽ ali i Slovenaca i 

Talijana. Svi su oduševljeni te kruže pozitivni komentari na društvenim mrežama. 

- Za 7. prosinca u Delnicama će se održati međunarodna hokejaška utakmica U-20 između 

Hrvatske i Srbije. Toga dana bit će i službeno otvorenje klizališta. 

- 17. prosinca u Delnicama će se održati Boksačka noć na kojoj će sudjelovati borci Hrvatske i 

Italije. Bit će to zanimljiv događaj i na višem nivou nego lanjski zbog kvalitete boraca. 

- Započelo se s farbanjem klizališta, podloga će biti obojana u bijelu boju radi kvalitetnijeg učinka 

svjetla na podlozi. 

- Danas će se izvršiti godišnji tehnički pregled žičara. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Za radove na cesti kod Doma zdravlja dobivene su situacije i podnesen je zahtjev sa svom 

dokumentacijom PGŽ za dostavu sredstava. Za radove na platou kod OŠ još nije dobivena 

okončana situacija. 

- Danas se održava sastanak sa Švicarcima na temu izgradnje infrastrukture na području Gorskog 

kotara. 

- Za sutra je zakazan sastanak s podnositeljima zahtjeva za izmjenu DPU Centar. Zainteresirani 

subjekti dolaze radi dogovora oko međa. 

- Krenut će sanacija ceste prema Podgori gdje je jako oštećen propust, došlo je do izmicanja 

cijevi, cesta je podlokana bočno. 

- Sudjelovanje u postupku prijave projekata za EU sredstva. Za Lovačku ulicu potrebno je izraditi 

troškovnik radova (za dječje igralište to je već učinjeno), podnesen je zahtjev „Zrinjevcu“ za 

promjenu naziva projekta i promjenu investitora. Za Lovačku ulicu podnesen je zahtjev Uredu 

za graditeljstvo radi izdavanja potvrde o važenju građevne dozvole. 

- Priprema Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za održavanje nerazvrstanih cesta. 

- Što se tiče radova na Prolazu HŠ i Ulici A. Starčevića održan je sastanak s najpovoljnijim 

ponuditeljem. S radovima će se krenuti čim to vrijeme dozvoli, a u slučaju baš lošeg vremena 

radovi će se odgoditi za iduću godinu. 

- Izrada rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Priprema Odluke za Gradsko vijeće vezano uz registar cesta koji stalno doživljava promjene. 

Za Gradsko vijeće će se pripremiti i programi održavanja i gradnje komunalne infrastrukture, 

program utroška šumskog doprinosa i utroška naknade za legalizaciju. Za Gradsko vijeće 

pripremit će se i obrazloženje za dopunu proračuna za projekt E-županija koji mora biti sadržan 

u proračunu. 

- Danas se održava sastanak sa stanarima Radničke 6 iz Lučica. Vezano na tu problematiku u 

novinama je objavljen članak u kojem se stanari žale na Gradsku upravu i odugovlačenje 

postupka te je napravljeno obrazloženje i demanti za Novi list. 

- Aktivnosti vezane uz zahtjev za zakup poljoprivrednog zemljišta, prikupit ćemo dokumentaciju 

i proslijediti agenciji koja sklapa ugovor. 

- Unošenje podataka u APIS sustav vezano za elementarnu nepogodu. 

- Aktivnosti vezane uz zakup poslovnog prostora gdje je svojevremeno boravila Hidroelektra. 

Postoji zainteresirana osoba koja bi u taj prostor smjestila dom za stare i nemoćne ali su joj 

sadašnje cijene previsoke jer se radi o velikom prostoru. S obzirom na posebnu namjenu, 

socijalu treba vidjeti što se može učiniti jer je najgore da jedan takav prostor zjapi prazan. 

- Dorada Strategije razvoja Grada Delnica. 



- Izrada novih rješenja za komunalnu naknadu zbog izmjene odluke i boda. 

- Prometno redarstvo. 

- Komunalni redar danas je u Podgori zbog radova na cesti, prisustvovat će i utvrđivanju međa u 

Sedalcima. 

- Uputit će se odgovor „Prijateljima životinja“ vezano uz čipiranje i kontrolu čipiranih pasa. 

Država sve više djelatnosti spušta na lokalni nivo, a mi za takve poslove imamo samo jednog 

čovjeka. 

- Komunalac je podnio zahtjev za suglasnost za zaduženje. Ista se ne može dati bez suglasnosti 

Gradskog vijeća. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Voditelj Službe danas i sutra prisustvuje radionici na temu Nomotehnička izrada propisa u 

Državnoj školi za javnu upravu u Zagrebu. 

- U tijeku su završne aktivnosti oko izrade Procjene zaštite na radu, te dogovor s izrađivačima 

oko održavanja vježbe evakuacije. 

- Početak rada na aktima koje traži Procjena – o zabrani pušenja kao i o testiranju na opojna 

sredstva. 

- Dovršetak aktivnosti vezanih uz izradu i postavljanje zaštitne ograde na stepeništu u podrumu, 

te poslovi na ormariću za struju na 1. katu. 

- Aktivnosti vezane uz stručno osposobljavanje tj. dostava dokumentacije HZZZ za 6 osoba koje 

se nalaze na stručnom osposobljavanju kao i izrada dokumentacije za prijavu HZZZ još 3 osobe 

na temelju provedenog III. javnog poziva. 

- Pokretanje postupka povezivanja zemljišne knjige i knjige položenih ugovora za stan u 

Lujzinskoj 43. 

- Prikupljanje dokumentacije i rješavanje imovinsko pravnih odnosa vezano za garaže u 

Frankopanskoj 25. 

- U srijedu je bilo otvaranje pristiglih zamolbi na natječaj za stručno osposobljavanje. 

- Izrada Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite. 

- Prikupljanje dokumentacije za odvjetnika. 

- Izrada „Proračuna u malom“ za web stranicu Grada. 

- Izrada Izvješća za PGŽ o Planu mreže dječjih vrtića. 

- Aktivnosti vezane uz odluke o stipendijama. 

 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 
 
 

 
 

 

 


